
Protokół nr XIV/2007
z XIV Sesii Radv Powiutu Łódzkieeo Wschodnieeo,

odbvtei w dniu 12 października 2007 r.
w siedzibie Urzedu Gminv w Bróicach.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1000 i trwała do godziny 1425.

Skład Rady Powiatu - 19 radnych.

Obecnych - 19 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokotu.

Lista obecności gości stanowi załaczniknr 2 do protokołu.

Pkt 1porządku obrad - otwurcie sesii i sfu

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodrriego Pan Ryszard Surowiec serdecznie
powitał radnych, kierowników jedrrostek organizacyjnych, Wójta otaz Przewodniczącego
Rady Gminy Brójce, Radnych Gminy Brójce, Przewodnicząaego Rady Gminy Nowosolna,
naczelników wydziałów Starostwa Powiatowego w Łodzi otaz wszystkich przybyłych na
cńernastą Sesję Rady Powiatu Łodzkiego Wschodniego.

Przewodniczący Rady stwierdził niezbędrre quorum do podejmowania prawomocnych uchwał
ptzez Radę Powiatu.

Pkt 2 porządku obrad - Przvięcie porzqdku obrad XIII Sesii Rudv
Powiatu Łó dzkieg o Ws clao dniego.

Przewodniczący Rady zgłosił wniosęk dotyczący wprowadzenia do porządku posiedzenia
3 dodatkowych punktów:

1' Podjęcie uchwały w sprawie wyrazenia zgody na prowadzenie inwestycji pTzęz gminę
Andrespol pn. ,,Budowa sygnalizacji świetlrrej w drodze powiatowej nr 2912 E _
ul. Tuszyńskiej nr 33 (rejon Szkoły Podstawowej i GimnaĄun w Wiśniowej Górze)
w gminie Andrespol w Powiecie Łódzkim Wschodnim''.

2' Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od gminy Koluszki w 2007 r,

3' Podjęcie trchwały w sprawie aktualizacji ,,Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego
Wschodniego na \ata 2005 - 2073" w postaci zestawienia ,,Planowane projekty i zadania
inwestycyjne na lata 2005 - 2013".



Przedstawione pTzez Przewodniczącego Rady propozycje zmiany porządku posiedzenia
zostały przez Radnych przyjęte jednogłośnie.

Porządek Sesji wraz z wprowadzonymi zmianami zostat ptzez Radnych przyjęty jednogłośnie
przy 18 głosaclr ,,za',,0 głosach ,,przeciw'' i 0 głosach ,,wstrzymuje się''.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2' Przyjęcie porządku obrad XIV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
3' Przyjęcie protokołu zXIIJ Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
4, Sprawozdatie zptac Zarządu w okr.esie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytanta.
6, Przedstawienie irrformacji na temat współpracy samorządów: powiatowego i gminy

Brojce.
7. Przedstawienie informacji na temat sytuacji na rynku pracy * rczmiary bezrobocia,

inicjatywy Powiatowego Urzędu Pracy w Gmirrie Brójce'
8' Podjęcie uchwały w sprawie zatwiętdzenia,,Powiatowego Programu Przeciwdziałania

Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2007 - 2013" .

9. Podjęcie uchwały zmieniającej plan finansowy Państwowego Funduszu Rehabilitacji
osób Niepełnosprawnych dla Powiatrr Łódzkiego Wschodniego w roku 2007.

10' Podjęcie uchwały w sprawie rczpattzenia skargi na działartie StarosĘ Łódzkiego
Wschodniego.

ll.Podjęcie uchwały w sprawie wytaienia zgody na przekazanie Gminie Andrespol
gl.tlzu betonowego pochodzącego z rozbiórki elementów chodnika drogi powiatowej
m 29128 - ul. Tuszyriskiej i ul. Brzeziriskiej w gminie Andrespol do wykorzystania
dla remontów drog gmin-rrych w gminie Andrespoi.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrazenia zgody na prowadzenie inwestycji przez gminę
Andrespol pn. ,,Budowa sygnallzacji Świetlnej w drodze powiatowej nr f9lf E -
ul. Tuszyńskiej rrr 33 (rejon Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Wiśniowej Górze)
w gminie Andrespol w Powiecie Łodzkim Wschodnim''.

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na za.warcie umowy z województwem
łódzkim i innymi powiatami z teręnu województwa łódzkiego, W celu współpracy
pIZy pTzygotowywaniu, zŁoieniu i realizacji projektu ,,łrfrastruktura Regionalnego
Systemu informacji Przestrzennej Województwa Łódzkiego'' w ramach
Indykaty.wnego Wykazu Indy.widrralnych Projektów Kluczowych dla Regionalnego
Pro gramu operacyj ne go Woj ewó dztw a Łódzkiego na |ata 2007 _ f0 13 .

14. Podjęcie uchwały w sprawie pr.zyjęcia pomocy finansowej od gminy Koluszki w 2007
t'

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budzetu powiatu łódzkiego wschodniego na2007
t

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budzecie powiatu łódzkiego wschodniego na
2007r.

17. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji Wieloletniego Programu InwesĘcyjnego dla
powiatrr łódzkiego wschodniego na lata2006 -2009.

18. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji ,,Planu Rozwoju Lokalnego Powiafu
Łodzkiego Wschodniego na |ata 2005 _ f073,, w postaci zestawienia ,,Planowane
projekfy i zadutia inwestycyjne na lata2005 -2013".

i9. Podjęcie riclrwały w sprawie przyjęcia sprawozdan z ptacy Komisji Stałych Rady
Powiafu Łodzkiego Wschodniego za I półrocze 2007 r.

20. Podjęcie uclrwały w sprawie powołania Sekretarza Powiatu Łodzkiego Wschodniego.
2i. Odpowiedzi na interpelacje t zapytania.



22. Wolne wnioski i spr.awy róŻne.
23' Zanknlęcie obrad XIV Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Porządek obrad stanowi załacznik nr 3 do protokołu.

Pkt 3 porządku obrad _ Przviecie protokołu z XIII Sesii Rudv
Powiutu Łódzkiego Wsclto dniego.

Przewodniczący Rady Pan Ryszard Surowiec poinformował, ze protokoł. z poptzedniego
posiedzenia Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady, w związku z czym zapytĄe, czy
Radni zgłaszająuwagi do protokołu'

W wyniku przeprowadzonego głosowania, protokół z XIII sesji Rady Powiafu został ptzez
Radnych przyj ęty j edrro głośnie.

Pkt 4 porządku obrad - Sprawozdunie z nrac Zarzadu w okresie

Przewodniczący Rady poprosił Star.ostę Piotra Busiakiewicza o przedstawienie infonnacji
zpTacy Zarządu.

Pan Starosta odczytaŁ uzupełnienie do przesłanej yfiaz Z materiałami na sesję informacji
zprac Zarządu w okresie międzysesyjnym.

Informacja Z prac Zaruądls' w okr.esie nriędzysesyjnyrn oraz jej uzupełnienie stanowią
załączniki nr 4 i 5 do protokołu.

Przewodniczący kady zwrócił się z zapytaniem do radnyclr, CZY są pytania bądz uwagi
do przedłożonej,,Informacji...''?

Radni zgłosili następujące p1.tania do przedstawionej informacji:

o Radny Pan Włodziml'erz Bereziński zalwaŻył', ze przesył'anie Radnym informacji
w terminie wcześniejszym _ tazęm z materiałanri na sesję umozliwia wcześniejsze się
z niązapoznanie. Jednocześnie Pan WłodzimierzBerczinski zap1'tał, odnosząc się do
przedstawionej informacji, czy dofinansowanie korzystania z pŁywalni uczniów naszej
szkoły w Tuszyrrie (460 zł) stanowi cały wynikający z taryfikatora pływalni kosń., czy
tęz Gmina Tuszyn coś równiez dofinansowuje?

o Radny PanZdzisław Wozny poprosił o przyb|izenie informacji zawartej w punkcie 19

przedstawionej informacji decyzja Ministra Skarbu Państwa odnośnie z
nieruchonroŚci z której korzysta PoGDiK,

o Radny Pan lerzy Kabat zapytał.:



jaka jest ,'kondycja'' Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Województwa
Łódzkiego,
jak na dzien dzisiejszy wygląda realizacja zadania inwesĘcyjnego na ul.
Tuszyńskiej,

o Radny Pan Andrzej opala, odnosząc się do punktu mówiącego o podpisaniu umowy z
Burmistrzem Miasta Koltrszki w zakresie przyjęcia pomocy finansowej, zapytaŁ, na
jakim etapie jest kwestia podpisantatejŻe umowy.

odpowiedzi na pytarrie zadane pTzez Pana Berezińskiego rrdzielił Wicestarosta Powiatu Pan
Marek Jarzębski, który powiedział Że z prośbą o dofinansowanie zajęÓ dzieci na pływalni
wystąpiła dyrektor szkoły. Ze wzglęilr na rriski koszt miesięczny tych zajęĆ, powiat nie
występował do Burmistrzazptośbąo dofinansowanie Ęchzajęć, _ jest to całkowity ich koszt.

odpowiadając na pytanie zadane pTZeZ Radnego Pana WoŹnego, Pan Starosta Brrsiakiewicz
powiedział, ie Urząd Wojewodzki zabtega o kolejne pomieszczenia' Pan Starosta w
rozmowie telefonicznej z Dyrektorem Urzędu Wojewódzkiego został. poproszony o
odstąpienie 3 pokoi w siedzibie PoDGiK _ pomieszczenia te są niezbędne ŁUW w związku z
rea|izacją EURO 2012. Pan Starosta odpowiedział., ze nie ma takiej możliwości, poniewaz
PoDGiK sam nie posiada odpowiedniej ilości pomieszczeń' Powiat poszukuje obieklów,
które nadawałyby się na siedzibę wszystkich jednostek powiatowych (PCPR, ZoN, PoDGiK,
PUP).
Mozliwe, ze konsekwencją tej r.ozmowy jest przyśpieszenie przez Ministerstwo decyzji
dotyczącej rc szczei powiatu o dno śnie powi atyzacj i tychze pomieszczeń.

Jeśli chodzi o Stowatzyszentę Gmin i Powiatow Wojewódawa Łodzkiego, odbyło się
pietwsze posiedzenie tej orgarrizacji _ Stowarzyszenie nie zostało jeszcze zarejestrowane.
Uchwała Zarządu, zdarriem Starosty - zostaŁa podjęta byc moŻe niepotrzebnie - sfuzy jednak
w celu ewenfllalnego zabezpteczęnia. (wcześrriej uclrwałę upoważniającą do reprezentowania
Powiatu podejmowała Rada Powiatu).

Zdanlem Pana Starosty, nie mozna jeszcze * na tym etapie - mówić o efektyvuności działania
tego organu.

Jeśli clrodzi o rca|izaĄę zadania inwestycyjrrego na ul. Ttrszyńskiej - bardzo czasochłonne
okazato się uzgadnianie i ptzekazywanie dokumentacji związanej z gazowni1 telefonią itd.
Spowodowało to, Że ptace nie rnogły rczpocząć się terminie, co skutkuje około miesięcznym
opóŹnieniem. Zgodnie z deklaracją Kierownika brrdowy, w ptzyszłym tygodniu ul.
Brzezińska nra zostaó oddana do uą.tku. Pan Starosta powiedziaŁ, Że wcześniej miał wiele
uwag do współpracy z Gminą Andrespol, jednak Wójt Gminy pomógł w rozwiązaniu wielu
problemów z właścicielami sieci.

odnosząc się do pytania zadanego przez Radrrego Pana Andr.zeja opalę, Pan Starosta
powiedział, Że nie zostało jeszcze podpisarre porozumienie. Pojawiły się jedrrak rozbiezności
zwtązane z finansowaniem dostosowania pomieszczeń do potrzeb ''filii'' powiatowych
wydziałów'

Głos zabrał Radny Pan Andrzej opa1a, |<tóry zapytał, jakie to rozbieinoŚci powodują
niemoznoŚó podpisania porozrrmienia miedzy Gminą Koluszki a Starostwem (a w
konsekwencji potem między Starostwem a Panem opala jako dyrektorem ZGK, który cały
cZaS ponosi koszty uzytkowarria tych pomieszczeń).



Pan Busiakiewicz powiedział, ze chodzi o pokrycie kosztów drzwi przeniesionych do
Wydziafu Ewidencji Gruntów.

Pan Andrzej opala powiedział, Że jeŻe|t się okaze, iz podpisze umowę z Starostwem w
listopadzie, poniesie koszty związane z zaptaceniem podatku doclrodowego Za wystawione
faktury dwrrkrotnie - za listopad i za|iczkowo Za grudzień' Są to dodatkowę koszty - Powiat
korzysta z pomieszczeńbenlmownie' jeśli więc będzie to tlwało nadal, Pan opala wystąpi na
drogę sądową o przekazarie środków za bezumowne korzystanie.

Starosta Powiatu, odpowiadaj ąc na zaruuĘ Pana opali powiedziat, ie n|e na|eżry łączyć Splaw
prywatnych z sprawami zawodowymi.

Przewodniczący Rady zamknął dyskrrsję w przedmiotowej sprawie.

Radni nie zgłosili dodatkowych uwag i pytań do przedstawionej informacji, w związku
z azym przystąpiono do realizacji kolejnych punktów posiedzenia.

Pkt 5 porządku obrud _ Internelacie i zanvtaniu.

Radni nie zgłosili interpelacjt oruz zapyt.an, w związku Z czym przystąpiorro do realizacji
kolej nych punktów posiedzenia.

Pkt 6 porządku obrad Przedstawienie informacii na temat
współpracv samorzadów: powiatowego i gminv Bróice.

W dalszej kolejności Radrri zapozna|i się z przedstawioną ptzęz Starostę oraz Wicestarostę
Powiatu informacjąna temat współpracy samorządów: powiatowego i gminy Brójce - stanowi
ona załącznik nr 6 do protokołu'

Głos zabrał Wójt Gminy Brójce, ktory powledział', ze dotyclrczasową współpracę między
Gminąa Powiatem ocenia bardzo pozytywnie'

Jako kolejny, głos zabrał' Radny Pan Koru.ad Kobrrs (będący jednocześnie radnym z tego

okręgu). Pan Kobus powiedział, ze wystąpił do Wójtów i Burrnistrzów wszystkich gmin z
tęrenu powiatu w sprawie rrtworzenia powiatowego (niekoniecznie tak musi się ono nazywać)
schroniska dla zwierząt. Jest to bardzo trudny problem dla wszystkich gmin, który dzięki
powiatowi mógłby zostac rczwiryany _ odpowiedzi Wójtów Pan Kobus złożrył na ręce

StarosĘ Powiafu. Pan Kobus przypomrriał, że jeśli clrodzi o azbest, Pan Starosta mówił Że rie
j est to zadaniem powiatu, j ednak zgodnie z posiadaną interpelacj 6 tak j ednak j est.

Radny Pan Jerzy Kabat zwr.ócił uwagę, ze w miejsce ,,dobrej woli'' we współpracy między
poszczególnymi gminami a powiatem wkrada się ,,nerwowość''. Brak jest w tej współpracy
m. in. spotkań z Wójtami, Burrnistrzarni. Podczas Dozynek Powiato!\ych (które wypadły



bardzo dobrze, co jedrrak było zasługa właściwie jedynie Gminy Rzgów), zabrakło np.
reprezentacj i wszystkich gmin.

Radny Pan Klemęns Derach zgłosił wniosek o mozliwoŚc realizacji wspólnego zadaria
inwesĘcyjnego ptzy współpracy Gminy Brójce i Powiatu.

Radny Pan Waldemar Chałat zapytat, gdzie byŁa ruiąca dysproporcja we współpracy
pomiędzy GminąKoluszki a powiatem a między innymi gminami?

Pan Starosta odpowiedział, że w finansowaniu etatów w administracji w filiach wydziałow
powiatu.

Pan Starosta Busiakiewicz przedstawił informację na temat warunków i kosztów wynajmu
pomieszczeń zaproponowanych ptzęZ Gmirrę Koluszki.

Radny Pan Jerzy Kabat odpowiedział., Żę zupełnie inaczej odbiera przedstawionąprzezPana
Starostę informację nti zdaje się ją odbieraÓ sam Pan Starosta. Jeśli przedstawiciele Starostwa
nie mogądojść do porozumienia co do zawarcia stosownego polozumieniaz GminąKoluszki,
to Pan Kabat zgłosił chęó udziału w rozfftowach z Burmistrzem, które miałoby na celu
wybrnięcie z tej sy|uacji.

Radny pan Konrad Kobus zapytaŁ, (odnosząc się do wypowiedzianych ptzęz Pana Starostą
słów, iz najwazniejsza jest udana współpraca pomiędzy powiatem a gminami) ile razy Pan
Starosta zaprosił do siedziby Starostwa Wójtów i Burmistrzów w celrr przeprowadzenia
konstruktywnych rozmów?

Radny Pan Bereziński, odnosząc się do poruszonej kwestii współpracy z gminami zwrocił.
uwagę na fakt, iz na sesję rudy zaptaszani są Zawsze zarówno Wójtowie i Burmistrzowie, jak i
Przewodniczący Rad. Rzadko kiecly przedstawiciele gmin na sesjach tych się pojawiają fieśli
udziafu wziąc nie moze wójt lrrb burmistrz, moze być to przedstawiciel _ naczelnik, sekretarz
itd.).

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Brójce' ktory powiedziat, ie w razie braku zasobów
lokalowych dla potr.zeb Stalostwa, mozna się za nimi rozejrzęć naterenie gminy Brójce.

Na tym realizacj ę przedmiotowe go prrnktu p o s iedzeni a zakonczono .

Pkt 7 porządku obrad _ Przedstuwienie informacii na temat svtuacii

W dalszej kolejności Radni zapoznali się z przedstawioną przez Dyrektora Powiatowego
Urzędu Pracy Łódż' - Wschód oTaz pTzez Pracowrika PUP informacją na temat sytuacji na

rynku pracy _ rozmiary bezrobocia' inicjatywy Powiatowego Urzędu Pracy w Gminie Brójce.

Informacj a przedstawiona została w formie prezerrtacj i multimedialnej .

Urzedu Pracv w Gminie Bróice.



Radni Gminy Brójce zada|t pytarria dotyczące mozliwości organizacji staiy absolwenckich,
robót publicznych i innego rodzaju pomocy zwtęanych ze zwa|czartiem bezrobocia na
terenie gminy.

odpowiedzi w przedmiotowym zaklesie udzielili - Dyrektor PUP Pan Krzysztof Błaszczyk
oraz pracownik Powiatowego Urzędu Pracy.

Przystąpiono do realizacj i kolejnego punktu posiedzenia.

Pkt 8 porządku obrud _ Podięcie uchwałv w spruwie zatwierdzenia
,.Powiutowego Programu Przeciwdziułaniu Bezrobociu oraz
Aktvwizucii Lokalneso Rvnku Pracv na lata 2007 - 2073".

Zgodnie z przedstawionymi informacjami, potrzeba opracowania przedmiotowego programu
wynika z konieczności pocljęcia działan .w celu ograniczenia bezrobocia, promocji
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na terenie powiafu łódzkiego
wschodniego.

Przedstawiciel Urzędu Pracy przedstawił" t szczegołowo omówił przedmiotowy progTam'
którego treśÓ stanowi zał'ącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji PoliĘki Społecznej na temat
przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Pan Jarosław Suwalski poinformował, ze
Komisj a j edno gło Śnie p o z1tywrri e zaopiniowała proj ekt uchwały.

W związku z tym, iz ntę zgłoszono uwag do przedstawionego projektu rrclrwały, przystąliono
do głosowania, w wyniku którego uchwała w sprawie zatwrctdzenia ',Powiatowego Programu
PrzeciwdziaŁania Bezrobocitr oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy na lata 2007 _ 20|3"
zostałaptzyjętaprzy 16 głosach ,,Zd,,,0 głosaclr 

',plzeciw', 
i 0 głosach,,wstrz1łrnuję się''.

Uchwała stanowi załączniknr 7 do protokołrr'

Przewodniczący Rady ogłosił 1 5-to minutową przelwę.



Pkt 9 porządku obrad Podięcie uchwułv zmieniuiacei plan
finansowv Puństwowego Funduszu Rehabilitacii osób
Niepełnosprawnvclt dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w roku
2007.

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Powiatowego Cęntrum
Pomocy Rodzinie Pani Urszula Łuzrriak.

Jak powiedziata Pani Kierownik, zasadnicza zmiana w przedstawionej uchwale dotyczy
przesunięcia środków z zadan związanych z rehabilitacją społeczną na zadaria z zahesu
rehabilitacji zawodowej _ chodzi o przesunięcie środków w wysokości 500,00 zł.
Dodatkowo, jak powiedziała Pani Kierownik, proponuje się przesunięcie środków pomiędzy
zadaniami doĘcząc e relrabilitacj i sp ołecznej .

Pani Kierownik szczegółowo onrówiła poszczególne zmiany.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie
uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Pan Jarosław Karliński poinformował,
ze Komisja jednogłośnie poz1.tywnie zaopiniowata projekt uchwały.

Przewodniczący Kornisji Polityki Społeczrrej Pan Jar.osław Suwalski poinformował, że
Komisj a j edno gło śnie p o ą't1'wni e zaopini owała proj ekt uchwały.

Radni nię zgłosili uwag do przedstawionego projektu uchwały, w zwiryku z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniku ktÓrego uchwała zmieniająca plan finansowy
Państwowego Funduszu Rehabilitacji osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego
Wschodniego w roku f}}7została ptzyjęta przy 76 głosach ,,Zd,,,0 głosach 

',przeciw'' i 0
głosach,,wstrzymuj ę się''.

Uchwała stanowi załacznik nr 8 do protokohr'

Pkt 10 porządku obrud _ Podięcie uchwutv w sprawie rozputrzenia
skargi nu działanie Sturostv Łódzkiego Wschodniego.

Przędmiotowy projekt uclrwały przedstawił i omówił Naczelnik Wydziatu Budownictwa,
Geodezji i Gospodarki Nier.rrchomościami Pan Bogtrsław Biliriski'



Uchwała stanowi załacznik nr 9 do protokołu.

Pkt 11 porządku obracl _ Podiecie uchwułv w snrawie wvrużeniu
zgodv nu przekazunie Gminie Andrespol gruzu betonowego
pochodzqcego z rozbiórki elementów chodnika drogi powiutowei nr
2912E _ ul, Tuszvńskiei i ul, Brzezińskiei w gminie Andrespol do
wvkorzvstunia dlu remontów dróg gminnvcln w gminie Andrespol.

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawit i.szczegółowo omówił Naczelnik Wydziału
Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i ochrony Srodowiska Pan Dariusz Łukowiak,

Jak powiedziŃ Pan Naczelnik, Wójt Gminy Andrespol wystąpił z pismem doĘczącym
mozliwo śc i przekazania gr uzu p o chodząc e go Z remontowanej ul. Tuszyńskiej .

Wartość pomocy rzeczowej będzie roz|lczona zgodnie z protokołami ptzekazaria i ptzyjęcia
po zakonczeniu moderntzacjt rrl. Tuszyńskiej i przygotowaniu stosownej wyceny ilościowej i
wartościowej.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opirrii komisji na temat przedmiotowej
uchwały,

Wiceprzewodniczący Komisji Buclzetu i Finarrsów Pan Jarosław Karliński poinformował,
ze Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopirriowała projekt uchwĄ.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa. ochrorry Sr.odowiska i Gospodarki Pan Jerzy
Kabat poinformował' ze Korrrisja jednogłośnie pozl1rvnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przeclstawionego projektu uchwały, w związku z czp
przystąpiono do głosowania, w wynikrr którego uclrwała w sprawie v,ryrażenta zgody na
ptzekazanie Gminie Andrespol gruZu betonowego pochodzącego z rozbiórki elementów
chodnika drogi powiatowej nr 29I2E - ul. Trrszyńskiej i ul. Brzezińskiej w gminie Andrespol
do wykorzystania dla remontów dróg gminnych w gminie Andrespol została przyjęta
jednogłośnie.

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołrr'

Pkt 12 porządku obrad _ Podiecie ucltwatv w sprawie wvrażenia
n& prowudzenie inwe I

,,Budowu svgnalizacii świetlnei w drodze powiatowei nr 2912 E _
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uI. Tuszvńskiei nr 33 (reion Szkotv Podstawowei i Gimnazium w
Wiśniowei Górze| w eminie Andrespol w Powiecie Łódzkim
Wscltodnim".

Przedmiotowy projekt uclrwaty przedstawił, podobnie jak w poprzednim przypadku Pan
Dariusz Łukowiak.

Jak powiedziała Pan Naczelnik, Rada Gminy Andrespol w dniu 5 puidzienika podjęła
uchwałę wtaz Z porozumieniem' które rrpowainia Wójta Gminy do zawarcia porozumienia z
Powiatem w zakresie realizacji olaeślonego w nazwie uchwały zadania'

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały'

Wiceprzewodniczący Kornisji Budzetu i Finansów Pan Jarosław Karliński poinformował,
ze Komisja jednogłośnie pozytywrrie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, ochrony Srodowiska i Gospodarki Pan Jerzy
Kabat poinformował., ŻeKomisja jednogłośrrie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego pr.ojektrr uchwały, w związku z czym przystąpiono
do głosowania, w wynikrr którego uclrwała w sprawie wyrazenia zgody na prowadzenie
inwestycji p|zęz gminę Andrespol prr. ,,Budowa sygnalizacji świetlnej w drodze powiatowej
nt 2912 E _ ul. Tuszyńskiej ru. 33 (rejon Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Wiśniowej
Górze) w gminie Andrespol w Powiecie Łódzkim Wsclrodnim,, zostńa ptzyjęta przy 13
głosach ,,Z&,,,0 głosach,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się''.

Uchwała stanowi załacznik nr 11 do orotokołrr'

pkt 13 porządku obrad _ Podiecie ucltwatv w sprawie wvrażeniu
zgodv nu zuwurcie umowv z woiewództwem łódzkim i innvmi
powiutami z terenu woiewództwa łÓdzkiego, w celu współpracv przv
przvgotowvwaniu, złożeniu i realizucii proiektu,,rnfrustruktura
Regionalnego Svstemu Informacii Przestrzennei Woiewództwa
Łódzkiego,, w ramaclt Indvkatvwnego Wvkazu Indvwiduulnvch
Proiektów Kluczowvclt dlu Regionalnego Programu operucvinego
Woiewództwa Łódzkiego na lata 2007 _ 2013.
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Projekt uchwały zostaŁ przedstawiony i ornówiony przezNaczelnika Wydziału Budownictwa,
Geodezji i Gospodar.ki Nier.uchomościarni - Pana Bogusława Bilińskiego.

Jak powiedział Pan Nacze1nik' war1ośó progIanru oszacowano na 30.000.000 zł,
dofinansowanie ze środków rrnijnyclr wynosi 20.000'000 zł, Aby ploglam mógŁ zostać,
ztea|izow arty, potrzebny j e st współrrdział p owi atów.

Program pozwa|a na dofirrarrsowanie biur., spt.zętrr, baz danyclr oruz czyrLrlości związanych z
uzupełnieniem baz danyclr.

Powiat zgłosił chęć udziału w lealizacji projektrr na kwotę 3'400.000 zł (udziat własny
powiatu _ 1'190.000 zł)' Srodki własne bytyby w ramaclr środków zgromadzonych w
PFGZGiK.

Przewodniczący Rady poprosił o pr.zedstawierrie opirrii poszczególnych komisji na temat
przedmiotowej uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Brrclżetrr i Finansów Pan Jarosław Karliński poinformował,
ze Konrisja jednogłośnie pozytywirie zaopiniowała projekt uclrwały.

Przewodniczący Kornisji Bezpieczeństwa' ocirrony Sr.odowiska i Gospodarki Pan Jerzy
Kabat poinformował, ze Komisja jedrrogłośnie poz1.tywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektrr uchwały, w związku z czym
przystąpiono do głosowania, w wynikrr którego uchwała w sprawie wyruŻenia zgody na
zawarcie umowy z województwem łódzkinr i iruryrni powiatami z terenu województwa
łódzkiego, w celu współplacy pIzy przygotowytvaniu' złoieniu l rcalizacji projektu
,,Infrastruktrrra Regionalnego Systenru Informacji Pzestzennej WojewÓdńwaŁódzkiego'' w
ramach Indykatyr,rrnego Wykazu Indywidtralrryclr Projektów Kluczowych dla Regionalnego
Programu operacyjnego Wojewodztwa Łódzkiego na lata 2007 _ 2013 została ptzyjęta
jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokohr.

Pkt 14 Porządku obrad _ Podiecie uclawułv w snrawie przviecia
nomocv finansowei od sminv l{oluszki w 2007 r.

Przedmiotowy projekt uclrwały
Ignatowska.

Jak powiedział.a Pani Skar.birik,
Gminy Koluszki na realizację

pr.zedstawita i omówiła Skarbnik Powiatu Pani Barbara

przednriotową uclrwałą przyjrrruje się pomoc finansową od
zadaulta r.emontowego na drodze powiatowej Stefanów _
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Dfugie. Uchwała w tej sprawie została podjęta ptzez Radę Powiatu w miesiącu wrześniu Br.,
z tym, Że po plzeprowadzeniu procedruy przetargowej okazato się, iz remont ten będzie
tanszy, niz przewidywano, dlatego też pr.oponuje się zmianę przyjmowanej pomocy * 50 %
faktycznych środków.

Przęwodniczący Rady poprosił o przedstawierrie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Wiceprzewodniczący Korrrisji Budzetu i Finansów Parr Jarosław Karliński poinformował,
że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny Pan Waldemar Chałat Zap>ĄaŁ, jaka firma wygrała przetatg i czy Rada Miejska w
Koluszkach będzie musiała podjąć równiez taką uclrwałę?

Radny Pan Jerzy Kabat zap7taŁ o zakres Tzęczo.vqg remontu'

Pani Skarbnik odpowiedziała, ze powiat sarn zmniejsza wysokośÓ przyjmowanej pomocy _
Gmina podejmie stosownąuchwałę na swojej sesji.

Pan Naczelnik Łukowiak odporviedziaŁ, ze tennin realizacjt określono na 30 listopada br.

Wygrało ptzetatg Przedsiębior.stwo Robót Drogowo - Mostowych Piotrków. Zakres robót
wynosi 931 m _ od szkoĘ do slazyzowania.

Nie zgłoszono dodatkowych uwag i p}Ąan, w związku Z czym przystąpiono do głosowania, w
wyniku którego uchwała w sprawie pr.z1,|ęcia pomocy finansowej od gminy Koluszki w 2007
t. zostałaptzyjętaprzy 16 głosach ,,Z&,,,0 głosach,,przeciw'' i 0 głosach,,wstrzymuję się''.

Uchwała stanowi załacznik nr 13 do pr.otokołrr.

Pkt 15 porządkli obrild - Pocliecie uchwułv w spruwie zmian budżetu
nowiutu łódzkiego wschoclniego nu 2007 r.

Przedmiotowy projekt uclrwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Powiatu Pani Barbara
Ignatowska.

Pani Skarbnik szczegółowo omówita poszczególne ploponowane w przedłożonym projekcie
uchwały zml,any - w szczególności są one związane z rca|izacją zadania inwestycyjnego
prowadzonego na ul. Trrszyńskiej w Gminie Andrespol. (zaistniała konięczność przesunięcia
poszczego|nych środkow pomiędzy |atamt2007 a 2008)'

Pozostałe zmiany omówione są,,v zatączrrikach do przedstawionego projektu uchwały.
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Przewodniazący Rady poprosił o przedstawierrie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Wiceprzewodniczący Kornisji Brrdżetu i Firrarrsów Pan Jarosław Karliński poinformował,
ze Komisja jednogłośrrie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do pr.zedstawionego projektu uclrwały, w związku Z czym
przystąpiono do głosowania, w wyniktr którego w sprawie zmian budżetu powiatu łódzkiego
wschodniego na 2007 r. została przyjęta przy 16 głosach ..,Za',,0 głosach 

',przeciw'' i 0
głosaclr,,wstzymuj ę się''.

Uchwała stanowi załaczniknr 14 do protokołtr.

Pkt 16porządkuobrad_
budżecie powiatu łódzkiego wsclrodniego na 2007r.

Podobnie jak w poprzednim prrnkcie posiedzenia, Radni zapozna|i się z projektem uchwały
przedstawionym przęz Panią Skarbnik.

Zniarry zawatte w przedstawiorrym projekcie uchwały wynikają w szczegó|ności _ podobnie
jak w przypadku uchwały dotyczącej zmian btrdietu _ z reaIizacji zadaria inwestycyjnego
prowadzonego na rrl. Tuszyńskiej w Gminię Arrclrespol.

Przewodniczący Rady poprosił o pzedstawierrie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Budzetu i Finarrsów Parr Jarosław Karliński poinformował,
że Komisja jednogłośnie porytyrvrrie zaopiniowała projekt uclrwały.

Nie zgłoszono uwag do przeclstawionego projektrr uchwaty, w związkrr z czym przystąpiono
do głosowania, w wyrrikrr którego rrclrwała w sprawie zmian w budżecie powiatu łództiego
wschodnie go na 20 07 t . zo stała pr.zyj ęta j edno gło śnie.

Uchwała stanowi załacznik nr 15 do protokołrr.

Pkt 17 porządku obracl _ Podiecie uchwatv w spruwie uktuulizucii
Wieloletniego Progranru Inwestvcvinego dla -nwiatu łódzkiego
wschodnieso nu lata 2006 - 2009.
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Koniecznośó podjęcia przedrniotowej rrclrwały wynika z faktLr podjęcia w dwóch poprzednich
punktach porządku uchwał - aktualizacja Wieloletniego Programu Inwestycyjnego dla
powiatu łódzkiego wschodniego na |ata 2006 _ 2009 jest konsekwencją zmian zawarĘch w
uchwałach dotyczącyclr zmian w budzecie i zmian budzettr powiatu łódzkiego wschodniego
na 2007 rok.

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawierrie opinii komisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Wiceprzewodniczący Kornisji Budzetu i Finansów Pan Jarosław Karliński poinformował,
ze Komisja jednogłośnie pozytywrrie zaopiniowała projekt uclrwały'

W związku ztym, iz nie zgłoszono Llwag do przeclstawionego projektu uchwały, przystąpiono
do głosowania, w wynikrr którego uclrwała zostata przyjęta ptzy 16 głosach ,,Za,,, 0 głosach
,,pfzeciw'' i 0 głosaclr,,wsttzytnrrj ę się''.

Uchwała stanowi za|aczniknr 16 do orotoko,łu.

Pkt 18 porządku obrad _ Podiecie ucltwałv w sprawie uktuulizacii
,,Planu Rozwoiu Lokalnego Powiatu Łódzkiego Wschodniego na
luta 2005 - 2073" w postaci zestawienia,,Planowane oroiektv i
zadaniu inwestvcvine nu lutu 2005 - 2013".

Przedmiotowy projekt uchwały został przygotortla11y na podstawie przyjętych w poprzednich
punktach posiedzerria r-rchwał.

Wiceprzewodniczący Komisji Brrdzetrr i Finansów Parr Jarosław Karliński poinformował,
że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowata projekt uchwały.

Radni nie zgłosili Llwag do przedstawionego pr.ojektri uclrwały, w zwiry,ku z crym
przystąliono do głosowania, w wynikrr lctór.ego uclrwała w sprawie akh:alizacji ,'Planu
Rozwoju Lokalnego Powiatrr Łódzkiego Wschodniego na lata 2005 _ 2013" w postaci
zestawienia 

',Planowan.e 
pr.ojekty i zadanta irrwestycyjne na 1ata 2005 _ 2013,, zostałaprzyjęta

przez Radnych j edno głośnie.

Uchwała stanowi za|acznik rrr 17 do or.otokołu.
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Pkt 19 porządku obrad _ Pocliecie uclewatv w sprawie przviecia
sprawozdań z aracv l{omisii Stałvch Radv Powiatu Łódzkiego
Wschodniego za I półrocze 2007 r.

Przedmiotowy projekt uchwa,ły przedstawił Plzervodntczący Rady Pan Ryszard Surowiec.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, ociuolry Sr.odowiska i Gospodarki _ Pan Jerzy
Kabat zapytat, czy został zteallzowany wniosek Komisji dotyczący skierowania wystąpień do
Wójtów i Burmistrzów clotyczących Za:watcLa porozunrień w zakresie powierzetia zaruądu
nad drogami?

Pan Starosta odpowiedział', ze wystąpienia takie rrie zostały zręa|izowarte, poniewaz Zarząd
nie otrzymał przedmiotowyclr wniosków od Korrrisji.

Przeprowadzono dyskusję w przedmiotowym zakresie.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektrr uchwały, w zwtązku z czym
przystąpiono do głosowania, w wynikri którego uchwała w spr.awie przyjęcia sptawozdan z
pracy Komisji Stałyclr Racly Powiatu Łodzkiego Wsclrodniego zaI półtocze 2007 r. została
przyj ęta j edno głośnie.

Uchwała stanowi za|acznik nr 18 do nrotokołrr.

Pkt 20 porządku obrud _ Pocliecie ucltwatv w sprawie powołania
Sekretarzu Powiatu Łóclzkiego Wscłrc clniego.

Radni zapoznaIi się z przedstawionym ptzez Star.ostę Powiatrr Pana Piotra Busiakiewicz
projektem uchwały rv spr.arvie powołarria SekretiLrza Powiatrr Łódzkiego Wschodniego.

Jak powiedział Parr Star.osta, proponrrje on powołać na stanowisko Sekretarza Pana
Y'-rzysńofa Diug. Po tyrn' jak dotar.ła do Pana Star.osty rczygnacja Pani Rakowskiej, rozpoczął
on poszukiwanie osoby na to stanowisko' Dlatego tez skierował Pan Starosta swoje kroki do
Regionalnej Izby Obrachunkowej .

Pan Diug ukończył Ac1rrrinistrację na Uniwer.sytecie Łóclzkim otaz studia podyplomowe _
zarządzanie strategiczne w grrrinie w Szkole Głorvrrej Handlowej.
Obecnie pracuje w RIO (oc1 1998 r.)

Zdaaie Pana Starosty Parr Krzysztof Diug nra stosowne wykształcenie, umiejętności i
predyspozycje do organizacji pracy Starostwa oraz Powiatu.
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Pan Starosta nadmienlt, ie na|eŻy wprowadzic do uclrwały poprawkę polegającą na tym, ii
uchwała wchodzi w zycie z dnięm 2 listopada.
W tym momencie głos zabrał Pan Diug, który opowiedział o swoim doświadczeniu
zawodowym.

Przewodniczący Rac1y poprosit o przedstawienie opinii kornisji na temat przedmiotowej
uchwały.

Przewodniczący Komisji Statutowo RegLrlanrinowej Pan Włodzimierz Bęreziński
poinformował, ze Konrisja jednogłośnie pozy'tyr,vliie zaopiniowała projekt uchwały.

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego projektu uclrwały, w związku Z czyrn
przystąpiono do głosowania, w wynikrr którego rtchwała w sprawie powołania Sekretarza
Powiatu Łódzkiego Wschodrriego zo stała przyj ę ta j edno głośnie.

Uchwała stanowi załaczniknr 21do plotokołrr'

Pkt 22 porzeclktt obrucl - Oclttowiedzi na interpelacie i zupvtunia.

Nie zgłoszono interpe|aiji oruz zapytan.

Pkt 23 porx,ądku obracl - Wolne wnioski i sprawv różne.

Nie poruszono splaw roŻnych oraz wolnycir wriosków.

Pkt 24 porzącłru obr&d _ Zamkniecle obrud XIV Sesii Radv Powiutu
Łó dzkiego Ws clto dnie g o.

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycię i zamknął obrady XIV Sesji
Rady Powi atu Łódzkiego Wschodniego.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:

Ewa Czyzewska

Przewodniczący Rady
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